

Yukon Zinc Increases Wolverine Mine Production

育空锌 Wolverine 矿生产回升

Vancouver, B.C.– September 25, 2013– Yukon Zinc Corporation (“Yukon Zinc”) is pleased to announce that it will increase production at its Wolverine Mine in southeast Yukon from 60% to 75% output beginning October 10, 2013. The decision to increase production is based on a detailed review of mine economics, which has been completed within 90 days of Wolverine Mine operations being reduced (see June 27, 2013 news release).

温哥华市，卑诗省 – 2013 年 9 月 25 日 - 育空锌矿公司（以下简称“育空锌”）荣幸地宣布，从 2013 年 10 月 10 日起，位于育空东南地区的 Wolverine 矿山的产量将由 60% 提升至 75%。此次增产是基于公司在 Wolverine 矿山为期 90 天的减产期中，对其进行的全面详细的经济评估而作出的决定（详见 2013 年 6 月发布的新闻）。

As a result of the increase, the Mill will commence a three-week operating period, followed by a one week shut down for maintenance, and will average 1,200 tonnes per day (tpd) over that four-week period. Since announcing a reduced production profile at the end of June, the Mill operated on a two-week schedule. The mine will continue to operate a single shift per day producing an average of 1,200tpd. “This production increase is based on many factors including positive mine grades and mill recoveries, successful implementation of cost efficiencies, as well as a more stable silver metal price”, said Jing You Lu, Yukon Zinc’s President and CEO.

由于产量增加，选矿厂将开始“三周运营，一周维护”的运营模式，在四周运行期内将实现平均每天 1200 吨（吨/天）的产量。自六月底宣布减产以来，选矿厂一直以两周生产，两周维护的方式运营。地下矿将维持每天一班，平均 1200 吨/天的产量。育空锌董事长兼首席执行官卢景友先生指出，“此次产量回升是基于多种因素，包括较高的原矿品位和金属回收率，以及对成本的有效控制，同时也因目前金属银的市场价格相对稳定。”

Wolverine Mine has started to recall personnel, as necessary, to sustain the increase in production. The company remains committed to recalling available employees affected by the earlier layoff as positions are available and will recruit new personnel only if necessary. “We sincerely appreciate the employees who have remained with Yukon Zinc during this challenging period and look forward to safely increasing operations at Wolverine”, said Floyd Varley, Yukon Zinc’s Wolverine Mine General Manager.

Wolverine 矿山已经开始召回必要的人员来以维持和达到增产目的。公司将根据岗位状况优先召回部分上次遣散的员工。如果有必要，公司也会招聘新人员。Wolverine 矿山总经理 Floyd Varley 说“我们真诚地感谢那些与公司共度这段困难时期的员工。我们期望给大家带来更安全的工作环境。

Yukon Zinc remains committed to operating safely and responsibly and plans on sustaining the 75% output level at Wolverine Mine for the immediate future. If economics at Wolverine or within the metal markets change, Yukon Zinc will review its plans at that time.

在将来 75%的产能下，育空锌将负责地承诺一个安全的生产生活环境。在此期间任何本矿山或金属价格的变化都会使公司重新评估增产计划。

Wolverine Mine has processed more than one million tonnes of ore since commencing production in early 2011.

自 2011 年初起，Wolverine 矿山的矿产产量已超过一百多万吨。

About Yukon Zinc:

Yukon Zinc Corporation is an emerging mining and exploration company operating the Wolverine Mine in Yukon, Canada. Wolverine Mine produces zinc, copper and lead concentrates that contain silver and gold. Yukon Zinc is based in Vancouver, Canada and is privately owned by Jinduicheng Canada Resources Corporation Limited.

关于育空锌矿公司

育空锌矿公司是一家在育空省运营 Wolverine 矿山的迅速成长的矿业公司。Wolverine 矿山生产含银和金的锌精矿、铜精矿以及铅精矿。育空锌矿公司总部设在加拿大温哥华，为金堆城加拿大资源有限公司所私有。

For further information contact:

更多详情，请联络：

Jing You Lu 卢景友
President and CEO
董事长兼首席执行官

Tel 电话: 604.682.5474 Email 电邮:

info@yukonzinc.com

Crystal Zhang 张捷如

General Manager, Corporate Communications
企业公关总经理

Tel电话: 604.682.5474 Ext 349 Email电邮:

czhang@yukonzinc.com